
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 17. maj 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 340
Vil ministeren oplyse, hvor mange kilometer fiberkabler der mangler at blive gravet ned 
langs jernbanenettet, og hvornår de sidste kabler forventes nedgravet (tidsplan)? Og 
mener ministeren, at det er en sikkerhedsmæssig trussel, at fibernetkablerne langs jern
banenettet ligger blotlagt, og dermed alt for nemt kan udsættes for sabotage ved at blive 
klippet over og lamme togtrafikken?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Alexander Ryle (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på alexander.ryle@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Prehn
formand
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